
 
 
 
Dordrecht, 19 april 2020  
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders  
 
Geacht college, 
 
 Betreft: Artikel 40 vragen RvO m.b.t. de coronacrisis. 
 
 
 
1. In de laatste raadsvergadering verzekerde de burgemeester ons herhaaldelijk dat er geen 
problemen zijn met beschermingsmaatregelen voor al het personeel in de zorg. Dit naar aanleiding 
van verschillende vragen van diverse partijen. Wij hebben daarbij specifiek aandacht gevraagd voor 
de medewerkers in de thuiszorg. Ook daar zou geen sprake zijn van problemen. Opmerkelijk daarbij 
vinden wij dat er in Dordrecht geen spraken is van tekorten terwijl er in heel land geklaagd wordt 
over juist tekorten van allerlei materiaal dat mensen bescherming kan bieden, maar dit terzijde. De 
belangrijkste vraag is dat wanneer er geen tekorten zijn waarom dan het personeel van de thuiszorg 
onbeschermd haar (schoonmaak)werkzaamheden moet verrichten? Wij krijgen hierover berichten 
vanuit verschillende zijden. Mensen vinden dit onverantwoord voor zichzelf en voor het personeel.  
 
2. Wij vragen ons af of de organisatie van Veilig Thuis voldoende gesteld staat voor de komende tijd 
waarin wij een toename verwachten van huiselijk geweld. Is er sprake van voldoende ervaren 
menskracht ? Kan de wethouder toezeggen dat wij nauwlettend geïnformeerd worden over de 
ontwikkelingen de komende tijd, ook over het ontstaan van wachtlijsten? 
 
3. Een onbedoeld effect van het thuiswerken en thuiszitten is dat er meer vuil wordt geproduceerd 
door huishoudens. Dit betekent dat vuilnisbakken eerder volraken en mensen hun vuil moeilijker 
kwijt kunnen. Dit laatste geldt speciaal voor mensen die nu thuis zorg ontvangen die anders in een 
instelling plaatsvindt.  
Is er met deze ontwikkeling al rekening gehouden door de frequentie van het ophalen op te voeren? 
Zo niet hoe denkt het College dit probleem te gaan aanpakken? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
PvdA Fractie Dordrecht 
 
Cor van Verk 
 


